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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht «Tientallen snuffelden ongeoorloofd in medisch dossier Barbie» 
(ingezonden 6 april 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Tientallen snuffelden ongeoorloofd in medisch dossier 
Barbie»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat mensen zonder medische betrokkenheid de gegevens 
van patiënten hebben ingezien? 

Vraag 3
Heeft u al contact opgenomen met HagaZiekenhuizen naar aanleiding van dit 
bericht? Zo nee, wanneer gaat u dat doen? 

Vraag 4
Welke rol ziet u voor de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd in oprichting bij 
de toezicht en handhaving van het beschermen van persoonsgegevens? 

Vraag 5
Welke andere gevallen zijn bij u bekend waarbij patiëntgegevens ongeoor-
loofd zijn ingezien? 

Vraag 6
Bent u bereid een inventarisatie uit te voeren of bij andere ziekenhuizen ook 
patiëntgegevens zijn ingezien door mensen zonder medische betrokkenheid? 

Vraag 7
Ziet u naar aanleiding van dit bericht aanleiding om de regels aan te 
scherpen met betrekking tot de toegang tot patiëntgegevens? Zo nee, 
waarom niet? 

1 EenVandaag, https://eenvandaag.avrotros.nl/item/tientallen-snuffelden-ongeoorloofd-in-
medisch-dossier-barbie/, 5 april 2018
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Gerbrands (PVV), ingezonden 6 april 2018 (vraagnummer 2018Z06391).
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